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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr IX/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

wraz z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Posiedzenie w dniu 12 grudnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 12 grudnia 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:51 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1.Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Renata Heda 

5. Alicja Isalska 

6. Grzegorz Jędrzej 

7. Ireneusz Licznar 

8. Witold Rygorowicz 

9. Bartosz Trytek 

10. Jacek Urbański 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Alicja Isalska 

3. Grzegorz Jędrzej 

4. Ireneusz Licznar 

5. Bartosz Trytek 

6. Jacek Urbański 

7. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum, 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Leszek Czereba, Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia Ireneusz Licznar. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander 

Gacek, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik. 

 

 

 



2 

 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024 r. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokół z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Leszek Czereba 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokół z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

2. Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 140) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

Radny Witold Rygorowicz odnośnie zaplanowanych dochodów majątkowych zapytał czy w 

tym roku można jeszcze liczyć na jakąś "kroplówkę”?  

Skarbnik Wioleta Zator w odpowiedzi poinformowała, że poza kroplówką Gmina otrzymała 

jeszcze środki z rezerwy subwencji ogólnej. Środki te przejdą na rok przyszły jako nadwyżka.  

Radny Witold Rygorowicz poruszył kwestię sprzedaży mieszkań. Wyraził zdanie, że należy 

przygotować mieszkania do sprzedaży, aby proces ruszył. 

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła jak została oszacowana kwota wpływów w projekcie 

budżetu ze sprzedaży mieszkań. Oznajmiła, że z analizy wynika, że gmina na dzień dzisiejszy 

dysponuje 617 mieszkaniami znajdującymi się w zasobach wspólnot. Dotychczasowa 

sprzedaż lokali odbywała się na podstawie obowiązującej uchwały, według której średnia 

cena za lokal wynosiła 35 000,00 zł. W projekcie uchwały na rok przyszły przewidziano 

dochód za lokal mieszkalny w kwocie 25 000,00 zł. Analiza dotychczasowej sprzedaży 

wykazała, że część chętnych nabywców rezygnowała z zakupu na obowiązujących zasadach.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 140) kolejno przez: 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej na lata 2024-2027 (druk nr 141) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej na lata 2024-2027 (druk nr 141) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, 

które w 2024 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 142) 

Radna Renata Heda zapytała o zadanie termomodernizacji kamienic na terenie miasta 

Prudnik. Związane jest ono z funduszami szwajcarskimi. Na ostatnich komisjach padła 
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informacja, że w styczniu upływa termin złożenia wniosku. Czy opóźnienie w projekcie nie 

stanowi zagrożenia dla możliwości złożenia wniosku?  

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski oznajmił, że złożenie wniosku nie jest zagrożone.  

Radny Jacek Urbański zapytał o rewitalizację zespołu zabytkowych budynków Muzeum 

Ziemi Prudnickiej. Oznajmił, że zarówno w tym przypadku jak i w przypadku 

termomodernizacji projektant nie wywiązał się z terminu wykonania projektu. Zapytał czy  w 

zakresie przetargu na wykonanie dokumentacji jest zawarty czas wykonania projektu? Jeżeli 

tak to czy w związku z tym projektant ponosi z tego tytułu jakieś konsekwencje?  Czy gmina 

sprawdza argumentacje faktu opóźnień? Czy można sprawdzić czy wykonawca z góry nie 

zakładał opóźnienia i skorzystał z możliwości przedłużenia terminu? Czy gmina sprawdza 

wiarygodność przyczyn opóźnień? 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek w kwestii dokumentacji na Muzeum 

Ziemi Prudnickiej wyjaśnił, że nie było to postępowanie przetargowe zgodnie z ustawą Prawo 

Zamówień Publicznych, tylko zaproszenie przetargowe zgodnie z Kodeksem cywilnym do 

osób, które w ocenie pracowników urzędu mogły zadanie wykonać z należytą starannością. 

Termin został ustalony na wystarczająco długi okres, aby ta dokumentacja została wykonana. 

Wykonawca zwrócił się z prośbą o przedłużenie terminu, wniosek został zweryfikowany 

przez radcę i uznano, że jest zasadny. W przypadku uznania wniosku za „naciągany” gmina 

dochodzi kar umownych z tytułu niewykonania zadania z terminie.  

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które 

w 2024 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 142) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisja Spraw Obywatelskich:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 

rok (druk 143) 

Skarbnik Wioleta Zator omówiła autopoprawkę uchwały. 

Radny Jacek Urbański  zapytał co kryje się pod nazwą wykonania zadania funkcjonalno- 

użytkowego. 
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Naczelnik Aleksander Gacek wyjaśnił, że zgodnie z rozporządzeniem ministra jest to 

dokument, na podstawie którego ogłosić przetarg w formule zaprojektuj i wybuduj. Naczelnik 

wyjaśnił zasady funkcjonowania procedury.   

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk 143) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 
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NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

3. Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 145) 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Projekt uchwały został poddany szczegółowej analizie przez radnego Witolda Rygorowicza. 

Naczelnik wydziału rozwiała wszelkie wątpliwości radnego.  

Radny Marek Bień zapytał czy będzie możliwość sprzedaży mieszkań w płatności ratalnej? 

Wyraził również zdanie, że czasem osoby, które mieszkają w lokalach wspólnotowych 

czekają na wykonanie remontu budynku przed wykupem mieszkania, aby nie ponosić dużych 

kosztów związanych z remontami. Zapytał czy może wato byłoby przed uprzednią sprzedażą 

mieszkań doprowadzić budynki do lepszego stanu technicznego? 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski oznajmił, że z tego co się orientuje, budynki, które 

niedawno były remontowane nie będą podlegać sprzedaży. Ponadto po bonifikacie koszt 

zakupu mieszkania nie będzie wysoki. 

Radna Alicja Isalska zapytała o budynek przy ul. Szkolnej 1. Jest to budynek socjalny i 

chętni za zakup nie mogą wykupić mieszkania. Zapytała czy można dokonać zmian w 

zapisach, aby te mieszkania zbyć? 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik oznajmiła, że w uchwale jest zapis, że 

jeżeli w danym budynku nie ma wspólnoty to jeśli wszyscy najemcy złożą wniosek o wykup 

mieszkania to wówczas przedstawiana będzie każdorazowo indywidualna uchwała do 

podjęcia. 

Radny Rafał Bolibrzuch oznajmił, że zna przypadek budynku wspólnotowego, w którym 

większość lokali zostało wykupionych, zostało jedne mieszkanie we własności ZBK. Zapytał 

czy jest jakiś pomysł na rozwiązanie tego problemu? 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik oznajmiła, że w takiej sytuacji są trzy 

możliwości. Pierwsza to przekwaterowanie lokatorów do innego mieszkania i 

zakwaterowanie w wolnym lokalu najemcę chętnego do wykupu, druga sytuacja być może się 

wyklarować przy 95% bonifikacie i jednak pojawieniu chęci zakup mieszkania. Trzecia 

sytuacja to przekwaterowanie najemcy i sprzedaży mieszkania na wolnym rynku. Naczelnik 

dodała, że jeśli wspólnota ma większość to i tak w drodze uchwały podejmuje decyzje o 

remontach.  

Radny Wiesław Zawiślak odniósł się do zapisu sprzedaży mieszkania z bonifikatą, którego 

nie można zbyć w okresie 5 kolejnych lat. Zapytał, czy jeśli ktoś będzie chciał się zamienić z 

inną osobą na mieszkanie zakupione na takich samych zasadach, będzie taka możliwość? 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik oznajmiła, że ustawa o gospodarce 

nieruchomościami dopuszcza taką sytuację. Wartość mieszkań powinna być jednak zbliżona.   

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 145) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 
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NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania (druk nr 146) 

Bez dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania (druk nr 146) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 147) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

 



8 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 147) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Współpraca transgraniczna 

w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach Programu INTERREG Czechy – 

Polska 2021-2027 (druk nr 148) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Współpraca transgraniczna 

w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach Programu INTERREG Czechy – 

Polska 2021-2027 (druk nr 148) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 
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Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 149) 

Radna Alicja Isalska zgłosiła wniosek  o wprowadzenie do planu pracy Rady sprawozdania 

PCM.  

Wniosek został poddany pod głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do planu pracy Rady sprawozdania PCM kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Radny Ireneusz Licznar zgłosił wniosek o wprowadzenie do planu pracy Rady sprawozdań z 

działalności Klubów Sportowych.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do planu pracy Rady sprawozdań z działalności Klubów Sportowych kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 
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Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Wobec powyższych głosowań wnioski zostały przyjęte. 

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały z uwzględnieniem złożonych wniosków. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 149) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 150) 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Leszek Czereba 

oznajmił, że zmiany do planu pracy Rady można wprowadzać aktualizację przez cały rok. 

Zapytał czy ktoś ma uwagi? 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 150) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

5. Omówienie projektów uchwał złożonych w ramach inicjatywy przez grupę radnych: 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

Radny Rafał Bolibrzuch poprosił o informacje dotyczące planowanych spotkań rady sportu. 

Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski zobowiązał się do przekazywania informacji na 

sesji poprzedzających planowane spotkanie.  

 

 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodniczący Komisji   

Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

Leszek Czereba 

 

 

  
 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


